



STYRELSE

Närvarande

Elinore Selldén (ES), ordförande
Urban Larsson (UL), vice ordf.
Åsa Malkusson (ÅM), sekreterare
Susanne Jonsson (SJ), kassör
Annika Wickström (AW)
Annsofi Wikström (AsW)

Barbro Tägtström (BT), revisor
David Floberg (DF), SGA + valber.
Annsofie Carlsson (AC), jur. rådg.

Frånvarande

Sven-Olov Borg (S-OB)

- § 1 **Mötets öppnande**
- § 2 **Förslag till dagordning**
- § 3 **Föregående protokoll**
- § 4 **Kvarstående / pågående arbeten**
- § 5 **Ekonomisk redogörelse**
- § 6 **Inkommen post**
- § 7 **Rapporter och uppkomna frågor**
- § 8 **Miljö**
- § 9 **Protokoll utskott**
- § 10 **Näste möte**
- § 11 **Mötets avslutande**

§ 1. **Mötets öppnande**

Ordföranden hälsar alla välkomna till dagens möte i SMK Dala Faluns klubblokal och förklarar detsamma öppnat.

§ 2. **Förslag till dagordning**

Den föreslagna dagordningen godkändes.

§ 3. **Föregående protokoll**

Protokoll 4-19 godkänns och läggs till handlingarna.

§ 4. **Kvarstående / pågående arbeten**

Att göra listan:

- ID-brickor – Klara.
- Distriktsfunktionärslistan – Uppdaterad
- Årsmötesprotokoll till Idrottsförbunden – ÅM har skickat in dessa.
- Klädshopen – AW mailat klädshopen men ej fått svar ännu.

§ 5. **Ekonomisk redogörelse**

Ekonomisk redogörelse delas ut vid mötet.

SJ meddelar att tävlingstillstånd nu betalas i LOTS och kommer tillbaka till oss via PayX.

Det är fortfarande 5 klubbar som inte betalat årsavgiften.

§ 6. **Inkommen post**

Årsmötesprotokoll från Dalarnas Folkrörelsearkiv inkommit.
Protokoll från SISU / Dalarnas Idrottsförbund inkommit.

Styrelsen tar del av mail från Eva Eriksson.

§ 7. **Rapporter och uppkomna frågor**

a) Rapporter från SGA och rådgivare.

Rally

Ny tävling i FM-serien – Enköping den 12 oktober.

Rallycross/Backe

Supercupen i Bollnäs – 99 startande.

Dragracing

Nya SGA:n funderar över utbildningar samt A-licensierade funktionärer.
Ta kontakt med de 2 klubbar som är aktuella i Street Week angående försäkringar med mera.

b) Gestrikekannan - åtgärdsplan.

Vad gör vi om det händer igen?

Styrelsen tar del av mail från revisor Pererik Bergström.
Infobrevet utlagt på NNBF:s hemsida och på Facebook.

I kommande nyhetsbrev kan ingå att Rallykommittén kan kontaktas för hjälp hur man går tillväga.

c) Utandningsprov tävlingar.

Det blev inga blåsningar som planerat i Borlänge, Gestrikefestivalen eller i Bollnäs (personalbrist).

Fredriksberg vill att NNBF kommer och blåser	v. 30	Ev. Elinore
Ev. 2 dagars i Bollnäs	v. 31	Urban L
Ev. Ludvika	v. 32	Annika
Ev. Årsunda	v. 33	Annika

d) Arbetsdag med ”föreningsteknik”/Arbetsbeskrivning.

Arbetet fortgår med att hitta ett lämpligt datum.

e) Värdegrund styrelsen 2019.

Signeras av styrelsen under mötet.

f) Utbildningar.

Dragracing – måste hållas en kurs. SGA medveten om detta. Har även problem med en domare som inte skickat in domarrapporter under flera år.

Ev. hålla en juridikkurs samtidigt som en 2-dagars kurs i annan sportgren.

Bra tid att hålla kurser är under perioden sept – nov. Scandic Gävle Väst är en bra plats att hålla kurser på.

g) Profilkläder.

AW fortsätter arbetet.

h) Idre / Ungdomsprojekten.

Ungdomarna planerar övernattningsaktivitet.
Idre håller kontakten.

i) Nyhetsbrev juni.

Idétorka för tillfället. Dock fått några uppslag till innehåll under dagens möte.

j) Bilspportgala.

AW har varit i kontakt med intressanta personer samt varit i kontakt med tilltänkt lokal men inte fått svar ännu.

Tiden börjar bli knapp för att hinna ordna med en gala i år. AW känner att hon inte hinner med detta och hoppar av arbetet med galan.

BESLUT: Vi lägger årets Bilspportgala på is och tar nya tag till 2020.

k) Vakant plats i styrelsen.

UL har varit i kontakt med en tilltänkt.

Ev. finns 2 aktuella att adjungera in i styrelsen för att se om de är tänkbara till att ingå i styrelsen efter kommande årsmöte. Dessa 2 skall inbjudas till kommande styrelsemöte.

DF har ställt frågan till alla hälsingeklubbar om Valberedningsarbete.

l) Teknisk flagg FR, lika i hela distriktet?

Det görs olika i olika distrikt med straffet för teknisk flagg.

En officiell skrivelse ska läggas ut på hemsidan och i Nyhetsbrevet hur klubbarna i NNBF skall förhålla sig. ES skriver ihop informationen.

m) Distriktsindelning i framtiden – hur tänker vi? Förbundets plan.

Mail inkommit från den konsultfirma som fått uppdraget. De kommer att kalla till möten framöver.

n) Dåligt bemötande från bortlottade / tävlande i Hedemora.

Tävlingsledaren hade blivit nerringad och fått motta en del SMS från personer som blivit bortlottade. Detta togs upp på förarsammanträdet vid den aktuella tävlingen hur tävlingsledaren behandlats. Allmän skrivelse i kommande Nyhetsbrev.

o) Miljörådgivare.

Christina Berglund från Ljusdals MS vill prova på uppdraget.

p) DOG-gruppen.

Inte hänt så mycket annat än att gruppen undrar över vad konsulterna som fått uppdraget med distriktsindelningen kostar. Detta vill dock inte SBF tala om.

q) Övriga ärenden/frågor.

Önskemål har framkommit att ha Skypemöjlighet vid kurser och möten.

BESLUT: SJ får uppdraget att införskaffa material så att Skypesamtal blir möjliga.

§ 8. Miljö

Se § 7 o.

§ 9. Protokoll Utskott.

Inget att rapportera.

§ 10. Nästa möte

6 augusti	kl. 19.00	Telefonmöte.
1 september	kl. 14.00	Fysiskt - Scandic Väst Gävle

§ 11. Mötets avslutande

Ordföranden tackar för dagens möte och förklarar detsamma avslutat.

Ordförande

Sekreterare

Elinore Selldén

Åsa Malkusson